
Gorzów Wlkp. 07.05.2024 

Agnieszka Cierach 

Radna Miasta 

Gorzowa Wielkopolskiego 

INTERPELACJA nr 2 

 

 

 

Szanowny Panie Prezydencie, 

w trakcie remontu ulicy Słonecznej wykonane zostały nowe donice w miejsce starych. 

Problem polega na tym, że w starych była zieleń, krzewy, roślinność. W nowych nigdy nie została 

ona odtworzona. Mieszkańcy wielokrotnie zwracali na to uwagę, traktując to jako zaniedbanie. 

Bardzo proszę o dokończenie inwestycji i zasadzenie zieleni w donicach. 

 
Z góry serdecznie dziękuję. 

Agnieszka Cierach 

 
 
 

 


